
  

 

Dagsorden til Nyborg Roklubs bestyrelsesmøde 9. august kl. 17.00 

 

Til Stede: 

Anette Jørgensen AJ 

Brian Sørensen BS 

Claus Lerche CL 

Inge Bredahl IB 

Kim Borchers KB 

Susan Jensen SJ 

Susanne Henriksen SH 

 
 

Indhold:                                                                                                      Ansvarlig/fremlægger 

 

Nr. 1 – Status på renovering af roklubben                                                    BS/SJ 

Nr. 2 – Strategi for roklubben 28 september hvem deltager                    BS                                              

Nr. 3 – Gang i gaden 7 oktober fra kl. 10-13 på torvet i Nyborg                BS    

Nr. 4 – Ombygnings/110 års jubilæumsfest                                                 AJ/SH 

Nr. 5 – Dialogmøde om Nyborg Svømme- og badeland (se bilag 5a)   BS 

 

 

Orienteringspunkter 

Nr. 6 – Roning på Holckenhavn Fjord                                                            BS 

Nr. 7 – First Forsikring status                                                                           KB/SJ 

Nr. 8 – Persondatalov/Persondataansvarlig (kort information)                BS 

Nr. 9 – Multibassin hvad er status?                                                                KB/CL 

Nr. 10 – Rospinning sæson 2017/2018                                                          BS/AJ 

Nr. 11 – Broløbet hvad er status (Status fra Arne Vejbæk)                         BS     

Nr. 12 - Eventuelt 

 

 

 

Bilag  

Bilag 5a Dialogmøde  

 

 

 

 

 



  

 

 

 

    NR 1.  Status på renovering af roklubben BS/SJ 

 

Sagsfremstilling:  

Bestyrelsen får en grundig status på renoveringen af klubben, og økonomi. Susan fremlægger mulige 

lånemuligheder. 

 

 

 

Indstilling: 

Bestyrelsen godkender status 

 

 

 

Bestyrelsens beslutning: 

Bestyrelsen har valgt gulv til motionsrum, farve nr. Ral 7038 og til baderum, farve System 2019. 

 

Der kommer gipsplader på væggene i motionsrummet. Der er indhentet tilbud på 50.000 kr. excl. 

spartling. Brian undersøger om stormflodssikring ved kommunen. 

 

Tilbuddet på porte, er med snoretræk, men vi vil gerne have med el i. Prisen 28.000 kr. ex moms + el 

arbejde. 

 

Susan har haft kontakt til banken. Roklubben kan låne penge, hvis Nyborg Kommune kautionerer. 

Anden mulighed er, at vi låner pengene af kommunen. Der findes en løsning, når vi ved, hvad 

byggeriet kommer til at koste.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



  

 

    NR 2.  Strategi for roklubben 28. september 2017, hvem deltager?                    

 

Sagsfremstilling:  

 

Nyborg Roklubs bestyrelse inviteres til fælles opstartsmøde, sammen med Middelfart og Kolding 

roklub omkring en mulig strategi for klubben. Her er mere info: 

Hvad:  På opstartsmødet vil DFfR prøve at ramme ind, hvorfor det er vigtigt med   

                   udvikling? Hvordan ser udviklingen ud i jeres medlemstal? Og hvad siger den 

  nyeste analyse af danskernes idrætsvaner? Det er Idrættens Analyseinstitut, 

  der siden 1964 har undersøgt danskernes idrætsvaner. Resultaterne er en 

  yderst interessant baggrundsviden at have.   

Herefter vil vi gennemgå, hvad indeholder projektet samt tidshorisonten. 
  

Hvem: Alle fra jeres bestyrelse er velkomne. 
  

Dato:  28. september 2017 kl. 18. i Middelfart. 

 

Pris:  Alt er gratis frem til og med opstartsmødet. Hvis I ønsker at være med i    

  Projektet, skal I maximalt op med kr. 2000,- for at være med i hele 

udviklingsforløbet. 

  
Fremtid: Fra opstartsmødet har I 14 dage til at tygge på skråen og melde retur, om I  

  fortsat er med. Når I har givet jeres tilsagn, begynder vi at rulle processen i   

  gang. Det første vi starter op med er et individuelt møde i hver klub, hvor  

  hele jeres bestyrelse skal være tilstede. Her vil jeg forsøge, at ”processe” jer  

  til at få lavet en vision for klubben, strategi samt handlingsplaner.  

 

 

Indstilling: 

Alle/nogle fra bestyrelsen deltager på dette opstartsmøde. Herefter beslutter vi, om vi skal deltage i 

en udviklingsplan 

 

 

Bestyrelsens beslutning: 

Brian, Claus, Susanne, Anette og Kim tager med.  

 

 

 

 

 



  

 

 

 

    NR 3.  Gang i gaden 7. oktober 2017 fra kl. 10-13 på Torvet i Nyborg BS 

 

Sagsfremstilling:  

Sidste år deltog Nyborg Roklub i ”Gang i gaden”. Vi deltog med 2 ergometre og lavede en 

konkurrence imellem blå og rød blok i byrådet. Vi er blevet kontaktet igen, og vi deltager igen. Jeg 

har foreslået, at vi laver 2 x rospinning som folk kan tilmelde sig. Hvis ikke der melder sig nogle til 

holdene, kommer vi bare med ergometre og folk der reklamerer for klubben. 

 

Her er hvad de skrev til mig: 

Teamet for årets ”gang i gaden” er ”Aktiv SAMMEN”, som skal skabe rum for aktiviteter, der går på 

tværs af målgrupper og generationer. Aktiviteter der samler folk, og gør det muligt at være aktive 

sammen. Hvorvidt I kan finde en måde at passe aktiviteten ind under dette tema er op til jer – en 

konkurrence er også fint. 

 

Indstilling: 

Bestyrelsen drøfter forslaget 

 

 

Bestyrelsens beslutning: 

Nyborg Roklub deltager. Vi finder senere ud af, hvad der skal ske. 

Anette kan evt. køre spinningsholdet der.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



  

 

 

 

 

    NR 4.  Ombygnings/110 års jubilæumsfest AJ/SH 

 

Sagsfremstilling:  

Vi har tidligere vedtaget at afholde en fest i forbindelse med renoveringen. Måske vi kunne komme 

nærmere en dato, og evt. indhold.  

 

Indstilling: 

Bestyrelsen kommer nærmere en dato og indhold af denne fest 

 

 

Bestyrelsens beslutning: 

Udsættes til 2018. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



  

 

 

 

 

 

    NR 5.  Dialogmøde om Nyborg Svømme- og badeland BS 

 

Sagsfremstilling:  

Klubber og foreninger er inviteret til dialogmøde omkring Nyborg Svømme- og Badelands fremtid. 

Nyborg Roklub kan deltage med 2 mand. Hvem har lyst til at deltage udover formanden? Har vi nogle 

ideer til denne vision? 

 

 

Indstilling: 

Bestyrelsen sender 2 repræsentanter fra Nyborg Roklub 

 

 

Bestyrelsens beslutning: 

Nyborg Roklub deltager måske med formanden. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



  

 

 

 

    NR 6.  Orientering om Holckenhavn Fjord BS 

 

 

Bestyrelsens bemærkninger: 

Vi må ro der og gør det.  

 

 

    NR 7.  Orientering om First Forsikring KB/SJ 

 

 

Bestyrelsens bemærkninger: 

First Forsikring giver ikke en pris uden, at alt er registeret og sendt til dem. 

Claus og Kim går i gang med at løse opgaven med, at få udfyldt skema med oplysninger på både og 

hus m.m. 

 

 

    NR 8.  Orientering om Persondatalov/Persondataansvarlig BS                 

 

 

Bestyrelsens bemærkninger: 

Der arbejdes fra DFfR side på retningslinier vedr. opbevaring af persondata. 

 

 

    NR 9.  Orientering om Multibassin hvad er status? KB/CL                                                              

 

 

Bestyrelsens bemærkninger: 

Kim har været til møde og orienterede fra det.  

Claus tager med til næste møde i stedet for Kim. 

 

 

    NR 10.  Orientering om Rospinning sæson 2017/2018 BS/AJ                                                           

 

 

Bestyrelsens bemærkninger: 

Allan vil gerne køre et hold. 



  

Charlotte vil gerne køre 2 hold. 

Brian 3 hold 

Anette 1 hold. 

 

Brian vil gerne lave nye bookingsystem. Fri tilmelding 2 gange om ugen – 2 uger frem. Man må gerne 

træne 3 gange om ugen, men den sidste gang er tilmelding på dagen.  

  NR 11.  Orientering om Broløbet (status fra Arne Vejbæk)                                                          

 

 

Bestyrelsens bemærkninger: 

Det er i orden. Der bliver et løb i året.  

 

 

    NR 12.  Eventuelt                                                           

 

 

Bestyrelsens bemærkninger: 

 

Næste møde tages stilling til: 

Brian har kontaktet låsesmed og låsesystem med brikker. Tilbuddet ligger på 20-25.000 kr.  

Der kan laves et alarmsystem til 1. salen i samme omgang, det koster ca. 15.000 kr.  

Det vil give en besparelse på tlf., alarm, internet og TV. 

 

Skab til mobiler kr. 5.000 

 

Brian: 

Dobbeltsculler er ødelagt og bliver lavet, det koster ca. 10.000 kr. 

 
Britta Nielsen, Lars (Tolo) Nielsen og Susanne H vil gerne på langturstyrmandskursus i efteråret. 

 

Brian synes, at vi skal holde en klubaften, når vi kender beløbet for ombygningen og om strategi. 

 

Kerteminde Roklub vil gerne lave et løb med coastalbåde med præmier og grillaften sammen med 

Nyborg Roklub. Det bliver først til næste år.  

 

Rokort skal ændres. Der er workshop 8., 11. og 14 okt., hvor man kan komme med idéer til nyt rokort. 

 

Susan: 

 

Økonomi: 



  

 

Sidst på året skal vi have lavet et budget. 

 

Claus: 

 

Claus vil gerne lån motionsrum til skolebattle i april 2018.  

 

På tænker, at skifte skinner på Søløven snart og så løbende fortsætte med de andre både.  

 

 

 

 

Næste møde: 30. august 2017 kl. 16.30. 

 

 

 

 

 

 

Underskrevet af 

 

_______________________________ 

Formand Brian Sørensen 

 

_______________________________ 

Næstformand/roleder Anette Jørgensen 

 

_______________________________ 

Kasser/fundraiser Susan B. Jensen 

 

_______________________________ 

Sekretær Susanne Henriksen 

 

_______________________________ 

Kajakansvarlig Kim Borchers 

 



  

_______________________________ 

Suppleant 1 Inge Bredahl 

 

_______________________________ 

Suppleant 2 Claus Lerche 

 


